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Protokol nr 37/14
z posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się w dniu 22 kwietnia 2014 r.,
w Sali Radnego Urzędu Miejskiego w Mosinie, p1. 20 Października 1

Posiedzenie otworzył o godz. 17.05 Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia
i Pomocy Społecznej Antoni Karliński. W obradach udział wzięli członkowie wyżej
wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście według załączonej lisiy
obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Skarbnik Gminy Mosina Maria Borowiak przedstawiła ogólne informacje na temat
wykonania budżetu Gminy Mosina na rok 2013 oraz szczegóły na temat wykonania w tymże
roku dochodów i wydatków w dziale 851 i 852. Następnie wraz z zastępcą burmistrza
Waldemarem Krzyżanowskim udzieliła odpowiedzi na pytania, które między innymi
dotyczyły: wskazania, iłu osób dotyczyły wpływy z tytułu odpłatności za domy pomocy
społecznej w wysokości 19.000,00 zł; określenia wysokości sumy za laser na rzecz szpitala
w Puszczykowie; wydatków poniesionych na żłobki; wskazania przyczyn braku
wykorzystania zaplanowanej dotacji w wysokości 8.000,00 zł na organizacje pozarządowe
na realizację zadań z zakresu edukacji: zajęcia integracyjne dzieci i młodzieży.
Radna Wiesława Mania wyraziła przekonanie, że należałoby zaprzestać kontynuacji
porozumienia z Miastem Poznań w kwestii korzystania z tamtejszych żłobków przez
mieszkańców Gminy Mosina na rzecz wspierania żłobka, którego oddział powstaje
w Krośnie.
Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję
w powyższej sprawie oraz na temat nowych przedszkoli powstających na terenie gminy
Mosina.
W jej trakcie radny Waldemar Wiązek zaproponował, aby wyżej wymieniona komisja stała
Rady Miejskiej w Mosinie odwiedziła żłobek, jak już powstanie w Krośnie.
Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję
w powyższej sprawie.
Następnie wyżej wymieniona komisja stała Rady Miejskiej w Mosinie przyjęła jednogłośnie,
czyli 7 głosami „za” — wniosek w sprawie zaopiniowania wykonania budżetu Gminy Mosina
na rok 2013.
Zastępca burmistrza Waldemar Krzyżanowski wyraził przekonanie, że warto byłoby zaprosić
na posiedzenie Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej członków spółdzielni
socjalnych, które powstały w Mosinie, gdyż potrzebują oni wsparcia w swojej działalności.
Zwrócił się też z prośbą, aby członkowie wyżej wymienionej komisji stałej rozprowadzali
wśród mieszkańców gminy Mosina ulotki na temat przeciwdziałania wykluczeniu cyfrowemu
na terenie gminy Mosina i zachęcali ich do wzięcia udziału w tym projekcie.

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OCHRONY ZDROWIA i POMOCY
SPOŁECZNEJ:
Komisja opiniuje pozytywnie wykonanie budżetu Gminy Mosina na rok 2013 w dziale 851
iw dziale 852.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 17.45.
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